
Kbdzko, dnia 23 marca 2017 roku 

Lech Sur6wka 
radny 
Rady Miejskiej 
w Klodzku 

-- 
RADA MIEJSKA 

w Klodzku 

W. 2 3 -03- 2017 

Nr ......... " ........ ". rd. ...................... 

Pan 
MICHAL PISZKO 
BURMISTRZ MIASTA KLODZKA 

dot: zagospodarowania drewna z wycinki drzew 

W czasie spotkania z moimi wyborcami wyraiono zaniepokojenie masowym 
wycinanie drzew oraz zainteresowanie sposobem zagospodarowania drewna 
po tych wycinkach. 
~ o b e c  powyiszego proszq o wyjasnienie problemu zagospodarowania drewna po 
wvcince drzew wraz z przedstawieniem dokument6w potwierdzajqcych przyjqte 

@s; . . rozwizizanie. 
. . OczywiScie interpelacja dotyczy prac zleconych przez Gmine Miejskq w Ktodzku. 

Z powaianiem 

p"I 
Do wladornoicl: 

1. Przewodnicqcy Rady Miejskij w Klodzku 
2. Przewodnicqcy Komisji gospodarki komunalnej, ochrony Srodowiska i ladu pmstrzennego. 


